



DAY 1 BANGKOK ARRIVAL (D)

Assemble at Kota Kinabalu International Airport, Tour Leader assist to check-in flight to Bangkok. Upon arrive at Bangkok, meet and greet with Local Tour Guide and visit to **[Four Face Buddha]**, also known as Erawan Shrine, is a shrine in Bangkok, Thailand, that houses a statue of Phra Phrom, the Thai representation of the Hindu god of creation Lord Brahma. Continue to **[Asiatique Riverfront]**, is one of the most unique and popular night markets in Bangkok. It gives you an experience of shopping in a mall and a night bazaar, both on the same premises.

Accommodation: Bangkok Klub Hotel / SML 4*

DAY 2 BANGKOK KHAOYAI (B/L/D)

After breakfast, proceed to Khaoyai (2.5hr) and visit to Thailand's birthplace of premium wines and tour around the vineyard known as **[PB Valley Winery]** and enter into the eye-opening Flower Garden known as **[The Bloom Garden]** and witness its scenic landscape. Continue experience and enjoy an Agro Tour at **[Chokchai Farm]**. After lunch, visit to the colourful Baroque-style **[Palio Village]** which is also an Italian-themed shopping center in the heart of Thailand's wine country and **[Primo Piazza]**. Dinner at local restaurant.

Accommodation: Khaoyai The Hill /SML 3*

DAY 3 KHAOYAI BANGKOK (B/L/D)

After breakfast, proceed back Bangkok (2.5hr). After lunch, free at own leisure to shopping at Pratunam. After dinner, transfer to hotel.

Accommodation: Bangkok Klub Hotel / SML 4*

DAY 4 BANGKOK HUAHIN (B/L/D)

After breakfast, proceed to Huahin (3hr). En-route visit **[Maeklong Railway Market]**, is a local market in Samut Songkhram Province, commonly called Siang Tai (life-risking) Market and also considered one

of amazing-Thailand attractions in the province. Next visit **[Damneon Saduak Floating Market]**, is a world-famous floating market and the bustling scene is a timeless snapshot of the exotic Thailand. Upon arrive at Huahin, transfer to local restaurant for Lunch and experience the fun and life at a farm in a European way at **[Swiss Sheep Farm]** and step into the Little Greece of Thailand known as **[Santorini Park]** (entrance fees ONLY). Next visit to **[Plearnwan Old Town]** to witness its spectacular architecture features and beauty. After dinner, visit to **[Huahin Night Market]**.

Accommodation: Huahin City Beach / SML 3*

DAY 5 HUAHIN BANGKOK (B/L/D)

After breakfast, visit the one of the oldest train station which is also rich with Thailand's history - **[Huahin Train Station]**, then proceed back to Bangkok (3hr). Upon arrive at Bangkok, lunch at local restaurant then transfer to shopping at **[Terminal 21]**.

Accommodation: Bangkok Klub hotel / SML 4*

DAY 6 BANGKOK (B/L/D)

After breakfast, visit **[Wat Arun]** by ferry boat cross the Chaophraya River, also known as Temple of Dawn, is one of the most stunning temples in Bangkok. Lunch will be serve at local restaurant. Next visit **[Golden Buddha]**, is a gold statue, its history the statue was covered with a layer of stucco and coloured glass to conceal its true value. After that, enjoy shopping at **[MBK Shopping Mall]** until time for dinner.

Accommodation: Bangkok Klub Hotel / SML 4*

DAY 7 BANGKOK FREE & EASY (B)

After breakfast, free at own leisure.

Accommodation: Bangkok Klub Hotel / SML 4*

DAY 8 BANGKOK DEPARTURE (B)

After breakfast, transfer to Bangkok International Airport for check-in flight back to Hometown, Tour End!

第一天 曼谷入境  (晚餐)

集合于亚庇国际机场，由领队协助办理登机手续飞往曼谷。抵达曼谷后，由当地导游迎接并前往游览【四面佛】，是泰国香火最鼎盛的膜拜据点之一，深受港台明星追捧。续游览【河畔夜市】，全亚洲最大夜市，由旧码头仓库改建而成，与传统夜市相比，环境整洁、小资情调更浓。晚餐后，接送至酒店住宿。

酒店住宿：曼谷 克鲁博酒店 / 同级 4*

第二天 曼谷  考艾 (早/午/晚)

早餐后，驱车前往考艾 (2.5hr) 并游览【PB 葡萄酒庄】，在游览员带领下参观葡萄园及酒庄，再品尝美酒。接着游览【布卢姆大花园】，是泰国最大的花卉园，风景如画、鲜花盛开，是休闲好去处。续游览【畜牧农场】，可参与挤牛奶过程，观赏泰国牛仔表演及可爱动物区，其他自费活动包括骑马、牛仔游戏等等。午餐后，到浓浓意大利乡村风的购物型村庄 - 【帕里欧村庄】及【小意大利村】，除了各式商店及餐厅，还充满缤纷色彩的巴洛克式建筑。晚餐于当地餐厅。

酒店住宿：考艾 希尔酒店 / 同级 3*

第三天 考艾  曼谷 (早/午/晚)

早餐后，驱车返回曼谷 (2.5hr) 并享用午餐。午餐后，送往 Pratumam 区域自由观光至晚餐时间。

酒店住宿：曼谷 克鲁博酒店 / 同级 4*

第四天 曼谷  华欣 (早/午/晚)

早餐后，驱车前往华欣 (3hr)。途中游览【美功铁道市场】，是一个泰国小镇的传统市场，最大的特色就是摊贩们紧贴着铁轨两旁摆摊，铁路就是市场的一部份，当火车鸣笛响起，摊贩们不慌不忙地收拾，接著火车慢慢地通过，然後摊贩又若无其事地恢复原状继续营业，这前后不到五分钟的奇特景象，吸引了无数的观光客前来美功铁道市场。续游【丹嫩沙朵水上市场】，是国外旅行团最常安排前来的水上市场，每

天早上营业到中午左右。拜观光团所赐，这里每天早上可是热闹滚滚人生鼎沸，而且还会发生塞船的状况！抵达华欣后，享用午餐及游览【小瑞士绵羊牧场】，是以牧羊场为主题的休闲公园，可以凭门票换牧草喂食可爱的小羊们。接着游玩【圣托里尼乐园】(含门票而已)，被称为泰国的“小希腊”，是一处结合购物与娱乐概念的旅游景点，不用到希腊也可以感受到梦幻的圣托里尼风情。续游【怀旧老街】，分为「上下两层」，两旁的小贩都是个性商店，品质不错，比其他地方来的精致，寻宝的动力又再浮上心头。晚餐后，到【华欣夜市】自由观光。

酒店住宿：华欣 城市海滩度假酒店 / 同级 3*

第五天 华欣  曼谷 (早/午/晚)

早餐后，游览【华欣火车站】，是泰国最老的火车站之一，更有泰国最美的火车站之称。之后驱车返回曼谷 (3hr) 并游览【Terminal 21 购物中心】自由购物及观光至晚餐时间。

酒店住宿：曼谷 克鲁博酒店 / 同级 4*

第六天 曼谷  (早/午/晚)

早餐后，搭乘游船游览【郑王庙】，又称黎明寺，规模仅次于大皇宫，其主殿和标志性的五座佛塔是大家最常游览的景点。续游【金佛寺】，又称黄金佛寺，因供奉一尊世界最大金佛而闻名。接着到【MBK 购物中心】自由观光购物至晚餐时间。

酒店住宿：曼谷 克鲁博酒店 / 同级 4*

第七天 曼谷自由活动 (早餐)

早餐后，自由活动。

酒店住宿：曼谷 克鲁博酒店 / 同级 4*

第八天 曼谷出境  (早餐)

早餐后，接送至曼谷国际机场办理登机手续飞往爱的家乡！

Tour Departure 出发日期	Adult (TWN / TRP)	Child WITH Bed	Child NO Bed	Single Supp.
Sept 15 th , 22 nd / Oct 06 th , 20 th , 27 th 2019: Jan 12 th / Apr 27 th	RM 2888 / pax RM-2988/-pax	RM 2788 / pax	RM 2588 / pax	RM 3788 / pax
Sept 08 th / Nov 24 th / Dec 08 th , 22 nd , 25 th 2019: Feb 16 th / Mar 23 rd / May 25 th	RM 3088 / pax RM-3188/-pax	RM 2988 / pax	RM 2788 / pax	RM 3988 / pax
** Above Promo Fare ONLY for first 8pax ** // ** 以上优惠价格只限前 8 位 **				
Flight Details 航班讯息	D1 BKI - DMK FD 471 1500 - 1705 D8 DMK - BKI FD 470 0930 - 1335 			
Tour Inclusive 团费包含	Return Flight Ticket / 20kg Check-in Baggage + 7kg Hand Carry / Hotel Accommodation / Meals & Entrance Fees as mentioned in itinerary / Tour Guide & Driver Tipping 往返机票 / 20KG 托运行李+7KG 手提行李 / 酒店住宿 / 行程所示餐食及门票 / 导游及司机小费			
Tour Exclusive 团费不含	Travel Insurance / Personal Expenses / Optional Tour 旅游保险 / 个人消费 / 自费项目			
Shopping Stop 购物站	Jewelry Factory / Honey Product Shop / Leather Shop 珠宝商店 / 蜂蜜店 / 皮革店			